

國立陽明交通大學土木工程學系國際研究所學程
博士班資格考筆試規章
Department of Civil Engineering
National Yang Ming Chiao Tung University
Regulations of PhD Qualifying Written Examination
International Graduate Program in Civil Engineering

2018年10月2日國際組會議通過

Promulgated by the International Graduate Program Committee, October 2, 2018

2020年1月10日國際組會議修訂

Amended by the International Graduate Program Committee, January 10, 2020

2024年5月15日系務會議核備

Examined and approved by the Academic Affairs Meeting, May 15, 2024

- 一、博士生於入學第一學期結束前，須經指導教授同意，從本系專業科目中，選定3門課為資格考核科目(若有特殊需要修改資格考核科目者，得經指導教授及系主任同意提出申請)。

PhD students must, with the approval of their advisor, select three courses as their qualifying subjects before the end of the first semester after enrollment. (If qualifying subjects change needed, PhD students must get approval from their advisor and department chairman then proceed the application.)

- 二、資格考核通過標準為該科目修課成績達到80分以上，或是修課成績排名為該科目所有選課學生之前50%。若選定考核科目修課人數不達五人，委請該科授課老師對該生表現提出意見看法。國際組委員會將根據授課老師的建議，決定學生是否通過該科資格考核。

PhD students are considered to pass the qualifying subjects if their grades are 80 (or above) or in the first 50th percentile of the students who pass the subjects (if less than five students registered the course, the course instructor shall provide recommendations for the student's overall performance. The committee of International Graduate Program will then conclude whether the student shall pass that subject area of the qualifying examination upon the recommendations of the course instructor).

- 三、逕博生經其指導教授同意，可至多選定一門修過之資格考科目課程，抵免該課程之資格考核。資格考核通過標準為該科目修課成績達到80分以上，或是修課成績排名為該科目所有選課學生之前50%。

Students who get direct admission into doctoral program, with the approval of their advisor, may be exempt from one qualifying subject which they completed in their master program, receiving a score of 80 (or above) or in the first 50th percentile of those who passed the course.